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Finansministeren Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

23. juni 2008 

Endeligt svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 75 af 23. juni 
2008 (Aktstykke 190, § 7). 

Spørgsmål: 

I forlængelse af svaret på spørgsmål 16 bedes ministeren oplyse, om regeringen 

agter, at opfylde sit valgløfte om at halvdelen af alle etagekvadratmetre på de dan-

ske sygehuse skal være nye i 2018, i bekræftende fald ønskes en oversigt over 

hvordan regeringen påtænker at finansiere investeringen. 

 

Svar: 

Regeringen forventer, at omtrent halvdelen af de nuværende sygehusetagemetre 

over de kommende år kan erstattes af nybyggeri, jf. regeringsgrundlaget. Den vi-

dere stillingtagen til de konkrete projekter afventer vurdering fra det såkaldte eks-

pertpanel, som p.t. vurderer regionernes sygehusplaner og anlægsprojekter.  

 

Med venlig hilsen 

Lars Løkke Rasmussen 
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